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Abstract (en)
[origin: WO8602402A1] The hinge has an arm (1) enabling a snap attachment to a ground plate (2). Said arm (1) may be directly hooked to the
plate or indirectly through an intermediary part (3) to the front of the plate (2) and has at the back a tilting lever (4) or the like on which is formed a
hook portion which enables to engage the tilting lever (4) to the plate (2). By mounting the door in the furniture body, the hinge arm may be hooked
in the plate (2) and the arm may then be fixed by pressure. Jamming of said arm (1) on the ground plate (2) is thereby prevented.

Abstract (fr)
La charnière présente un bras (1) permettant une fixation immédiate sur une plaque de fond (2). Ce bras (1) peut être accroché directement sur la
plaque ou indirectement, par une pièce intermédiaire (3), sur le devant de la plaque (2) et présente à l'arrière un levier oscillant (4) ou analogue
sur lequel est formée une partie à crochet qui permet d'enclencher le levier oscillant (4) sur la plaque (2). En accrochant la porte dans le corps du
meuble, on peut accrocher le bras de la charnière dans la plaque (2) et on peut ensuite fixer le bras par pression; un coincement dudit bras (1) sur
la plaque de fond (2) est de ce fait exclu.
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